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اورونوفبازیهایتدارکاتیراازدستداد
اخیـر  تمرینـات  در  یامـگا  کویـن  می گوینـد 
اسـتقلال یکـی از آماده تریـن بازیکنـان بـوده 
بـه  را  نگاه هـا  آمادگـی در حالـی  ایـن  اسـت. 
سـمت و سـوی خود جلب کرده که این بازیکن 
فرانسـوی اولاً مشـکل بینایـی دارد و در ثانـی 
تمرینـات منظمـی را طـی ماه هـای اخیر سـپری 
نکـرده اسـت. یامـگا حتـی در برهـه ای راهـی 
کشـورش شـد و از تمرینـات دور بـود امـا اینکـه 
چـه اتفاقـی رخ داده کـه مـدام خبرهایـی دال 
بـر آمادگـی کامل این بازیکن از اردوی اسـتقلال 
به گوش می رسـد احتمـالاً به وضعیت فنی این 
بازیکـن مربـوط اسـت کـه بیننده هـای خـود را 
مجـذوب کرده اسـت. به هر حـال حتی اگر این 

ماجـرا را هم چنـدان پراهمیت ندانیم، یامگا تا 
زمانـی کـه از سـوی ایفمـارک مجـوز بازگشـت به 
ترکیـب اسـتقلال را دریافـت نکنـد، نمی توانـد 
در فصـل جدیـد بـرای تیمـش بـه میدان بـرود. 
بنابرایـن سـرمربی اسـتقلال بایـد قـدری صبـر 
کنـد تـا وضعیـت ایـن بازیکـن مشـخص شـود و 
شـرایط بـه گونـه ای پیـش بـرود کـه او بتوانـد از 
ایـن بازیکـن در ترکیـب تیمـش بهـره بگیـرد. 
از  اسـتقلال  بازگشـت  از  بعـد  گفتـه می شـود 
اردوی ترکیه قرار اسـت وضعیت این بازیکن به 
طـور دقیق مورد بررسـی قـرار بگیـرد و ایفمارک 
بعـد از گرفتن اسـتعلامات لازم از فیفا وضعیت 

یامـگا را روشـن کنـد.

شـاید طبیعی بود که خبر مصدومیت اوسـتون 
بشـنویم  المپیـک  بازی هـای  در  را  اورونـوف 
چـرا کـه ایـن بازیکـن اسـتراحتی نکـرده بـود. 
اورونـوف بعـد از پایـان فصـل لیـگ برتـر ایـران 
در بازی هـای تیـم ملـی کشـورش در مقدماتـی 
جـام جهانـی شـرکت کـرد و سـپس بـه اردوی 
تیـم امیـد ازبکسـتان بـرای بازی هـای المپیـک 
پیوسـت. اوسـتون در دو بازی ابتدایی ازبک ها 
هـم حاضـر بـود و طبیعی به نظر می رسـید که با 
این همه فشـار دچار مصدومیت شـود. باشگاه 
پرسـپولیس اعلام کـرده با تـرک اردوی ازبک ها 
در المپیـک ایـن وینگـر تکنیکـی از جمعه شـب 
بـه اردوی ایـن تیـم اضافـه خواهد شـد. باوجود 

ایـن مصدومیـت اورونـوف  بازی هـای تدارکاتـی 
سـرخ  هـا را از دسـت خواهـد داد و بـدون اینکه 
گاریـدو شـناخت کاملـی از او بـه دسـت بیـاورد 
وارد مسـابقات فصـل تـازه خواهـد شـد. گفتـه 
هفتـه  در  ذوب آهـن  بـا  بـازی  بـه  او  می شـود 
نخسـت فصـل کـه پنجشـنبه 25 مـرداد برگـزار 
خواهـد شـد می رسـد امـا بـا شـرایطی کـه ایـن 
بازیکـن دارد بعیـد اسـت او بـه آن بـازی برسـد. 
از هفتـه  بعـد  اورونـوف  کـه  اینجاسـت  نکتـه 
سـوم لیـگ برتـر دوبـاره  بایـد در اردوی تیم ملی 
کشـورش برای بازی های مقدماتی جام جهانی 
حاضر شـود و ایـن رفت وآمدها می توانـد دوباره 

بـرای او مشکل سـاز شـود.

 
در روزهـــای اخیر، نام هـــای متفاوتی 
برای جانشـــینی علیرضا بیرانوند در 
خط دروازه پرسپولیس مطرح شده 
اســـت. یکـــی از جدیدتریـــن نام ها، 
هیلتـــون هیلی دروازه بان ۳۳ ســـاله 
فصـــل گذشـــته تیـــم آنتالیااســـپور 
ترکیـــه اســـت که ســـابقه حضـــور در 
تیـــم بنفیـــکای پرتغـــال را هـــم دارد. 
ایـــن دروازه بان که قـــرارداد خود را با 
باشـــگاه قبلی اش فســـخ کرده بود، 
بدون مشـــکلات پیرامـــون پرداخت 
رضایتنامه وارد مذاکره با پرسپولیس 
شـــد اما اخبـــار حاکی از این اســـت 
کـــه به دلیل درخواســـت بـــالای این 
دروازه بـــان، مذاکرات پرســـپولیس 
بـــا این گزینه بـــه نتیجه ای نرســـیده 
اســـت. یکی دیگر از دروازه بانانی که 
به پرسپولیس پیشنهاد شده، دنیل 
بریتـــو دســـوزای برزیلـــی و ۳۱ســـاله 
اســـت. او که سال گذشته دروازه بان 
اصلی تیم ســـن خوزه در لیگ امریکا 
بـــوده امســـال نیـــز ۴ بـــازی در لیگ 
MLS بـــرای ســـن خوزه انجـــام داده 
و یـــک مرتبـــه هـــم در لیگـــزکاپ به 
میدان رفته اســـت. شـــنیده شـــده 
باشـــگاه ســـن خوزه برای رضایتنامه 
ایـــن بازیکن، مبلغـــی ۳۰۰هزار دلاری 
را از پرسپولیس درخواست کرده  اما 
تا این لحظه، پیشرفتی در مذاکرات 

نگرفتـــه  صـــورت  گزینـــه  ایـــن  بـــا 
اســـت. دنیل نائومـــوف، دروازه بان 
زســـکاصوفیه و تیم ملی بلغارســـتان 
از گزینه هـــای جالـــب توجـــه  نیـــز 
در ســـنگربانان پیشـــنهاد شـــده به 
پرســـپولیس بوده که خوان کارلوس 
گاریدو، جـــذب این دروازه بـــان را به 
دلیل مشـــکلات اخلاقی و شخصیتی 
رد کـــرده اســـت. این درحالی اســـت 
کـــه ایـــن دروازه بـــان، تمـــام دوران 
بـــازی خود را در بلغارســـتان ســـپری 
کـــرده و هیـــچ گاه با گاریـــدو در هیچ 
تیمـــی همکاری نداشـــته اســـت. در 
بین ایـــن گزینه هـــا، پیگیـــری ایران 
نشـــان می دهد که الکسیس گندوز 
ن  همچنـــا  ، نســـوی فرا - ی یر لجزا ا
نشـــینی  جا ینـــه  گز یـــن  ی تر جد

بیرانوند اســـت. 
ایـــن دروازه بـــان کـــه در روزهـــای 
گذشـــته خبر منتفی شدن انتقالش 
بـــه پرســـپولیس شـــنیده می شـــد، 
حـــالا در آســـتانه عقـــد قـــرارداد بـــا 
پرسپولیس اســـت و احتمال رسمی 
شـــدن قـــرارداد وی طـــی روزهـــای 
آینـــده کـــم نیســـت. چالـــش اصلی 
پیرامون جـــذب ایـــن دروازه بان که 
مـــورد توجه گاریـــدو اســـت، گرفتن 
رضایتنامـــه وی از باشـــگاه بلوییزداد 
الجزایـــر اســـت که بـــا رقم خـــوردن 
این اتفـــاق، مانعی بر ســـر راه توافق 
این دروازه بان با پرســـپولیس وجود 
نخواهـــد داشـــت. برخـــی رســـانه ها 
نیـــز از احتمـــال معاوضـــه مهـــدی 

آنچـه می توانـد مایـه امیـدواری هـواداران 
پرسـپولیس در فصـل آینده باشـد احتمال 
از برخـی جوان هـای شـاخصی  اسـتفاده 
اسـت که حداقـل در تمرینـات پیش فصل 
فوق العـاده امیدوارکننـده نشـان داده انـد.
گاریـدو در بـازی تدارکاتـی عصـر یکشـنبه در 
نیمـه دوم به جوان هایی که گفته می شـود 
سـتاره های  بـا  می تواننـد  تـازه  فصـل  در 
نامـدار پرسـپولیس رقابـت کننـد میـدان 

داد.
شاخص ترین این بازیکنان یعقوب براجعه 
مدافـع راسـت ۱8 سـاله ای اسـت کـه در دو 

سـال و نیـم گذشـته تیـم نداشـته. او بعـد 
از پـرورش در یکـی از آکادمی هـای فوتبـال 
کرمـان توسـط حسـین عبـدی کشـف شـد 
و بـا تیـم ملـی نوجوانـان در جـام جهانـی 
اندونـزی درخشـید و حتـی دروازه برزیـل 

را بـاز کـرد.
براجعه حدود دو ماه و نیم قبل و در قالب 
تیم ملی جوانان به ورزشگاه شهید کاظمی 
رفـت و مقابـل پرسـپولیس اوسـمار کـه در 
کورس قهرمانی بود نمایش درخشانی ارائه 
کـرد امـا شـاید کسـی فکـر نمی کـرد همیـن 
بازیکـن کـه در چهـره هنـوز بلـوغ نیافتـه 
کمتـر از سـه مـاه بعـد تبدیـل بـه بازیکـن 
محبـوب یـک مربـی خارجـی دیگـر باشـد.
براجعـه در تیـم ملـی جوانـان بـه عنـوان 
هافبـک یـا وینگـر راسـت بـازی می کـرد امـا 
عصـر یکشـنبه در نقـش مدافع راسـت یک 
نیمـه بـه میـدان رفـت و نمایـش تحسـین 

برانگیـزی ارائـه داد.

یعقـوب قـد و قامـت بلنـدی نـدارد و مقابل 
امـا  نمی کـرد  بـازی  تیـم قدرتمنـدی هـم 
سراسـر شـور و شـوق و انـرژی بـود. او بـا 
۳7 بارهـا خـط طولـی را  شـماره پیراهـن 
بازیکنـان  بـا  او در برخـورد  آمـد.  رفـت و 
حریـف فوق العـاده انرژیـک نشـان داد و 
آنقـدر محکم بازی کرد که حتی در آن بازی 
بـدون برخـورد کارت زرد گرفـت. براجعـه 
فوق العـاده انرژیـک بـازی می کـرد و بیشـتر 
از اینکه مدافع راسـت باشـد، وینگر راست 
بـود و حتـی در یـک صحنـه بـا جابه جایـی 
نقـش خود در حالی کـه حرکتی را خودش 
آغـاز کـرده بـود بـا پـاس بادپـا در مقابـل 
دروازه حریـف مثـل یـک مهاجـم موفـق بـه 

گلزنـی شـد.
درخشـش براجعه در تمرینات پیش فصل 
و بازی هـای تدارکاتـی باعـث شـد تـا گاریـدو 
او را بـه همـراه سـمیر حبوباتـی بـه تیم ملی 

جوانـان ندهـد و بـه اردوی ترکیـه ببرد.

د  و معـد جملـه  ز  ا لاً  حتمـا ا جعـه  ا بر
ر  د نـد  ا می تو کـه  سـت  ا یـی  ن ها ا جو
پرسـپولیس خیلـی زود بـه ترکیـب اصلـی 
برسـد و اگـر در نقـش مدافـع راسـت بـازی 
یـوب  ا ی  بـرا ی  جـد رقیبـی  حتـی  کنـد 
العملـود باشـد. همچنیـن در صـورت بـازی 
در خـط میانـی بـه عنـوان وینگـر راسـت او 
رقبـای شـناخته شـده تری خواهـد داشـت 
و می تواند سـتاره های پرسـپولیس را تحت 

تأثیـر خـود قـرار دهـد.
بـا این حال دو نگرانی عمده درباره براجعه 
وجـود دارد. اینکـه او در بیـن سـتاره های 
پرتعـداد اسـکواد گاریدو شانسـی برای بازی 
کـردن پیـدا نکنـد و افـت کنـد یـا بـه خاطـر 
و  پرسـپولیس  در  نامـش  شـدن  ح  مطـر
توجه میلیونی فضای مجازی با مشکلات و 
حواشی بیرون از زمین فوتبال مواجه شده 
 و تحت تأثیر این موارد به آنچه انتظار می رود، 

نرسد.

بازیکنجوانیکهگاریدوراتحتتأثیرقرارداد

یعقوبرقیبجدیایوب

عبـــدی و محمدرضـــا اخبـــاری خبر 
می دهند امـــا این شـــایعات درحالی 
مطـــرح شـــده که بـــه نظر می رســـد 
رضـــا درویـــش قیـــد پیشـــنهاد برای 

جـــذب دروازه بان داخلـــی را زده و به 
دنبال جـــذب دروازه بانـــی خارجی، 
از طریـــق مذاکره مســـتقیم و بدون 
واسطه اســـت. در نهایت باید گفت 

که پرســـپولیس بـــا تعلـــل در زمینه 
مذاکـــرات بـــا گزینه هـــای مختلـــف 
داخلـــی و خارجی، درحال از دســـت 
دادن زمان اســـت و حضور در اردوی 

پیش فصل بـــدون دروازه بان اصلی، 
می توانـــد نقطـــه ضعفی بـــزرگ برای 
تیـــم گاریدو پیـــش از شـــروع فصل 

فوتبالی باشـــد.

باوجودمطرحشدنگزینههایمتفاوتبرایجانشینیبیرانوند

گندوز؛شماره یک قفس توری پرسپولیس

سردرگمیدرمدیریتورزشگاهها
آغاز رسمی لیگ بیست و چهارم فوتبال  به  دوهفته 
سفبار  تأ ی  خبر که  ه  نماند بیشتر  کشور  باشگاهی 
 ۱5 را مشغول کرده است.  ذهن دوستداران فوتبال 
و  برتر  لیگ  مسابقات  است  قرار  که  اصلی  ورزشگاه 
برخی از رقابت های لیگ آزادگان در سال جاری در آنها 
برگزار شود، در دست تعمیر هستند. این ورزشگاه ها 
تأیید کنفدراسیون فوتبال آسیا  استانداردهای مورد 
مشکل  جمله  از  ایرادات،  اقسام  و  انواع  ندارند؛  را 
گیت های  نامناسب،  سکو های  مجزا،  ودی های  ور
معیوب، رختکن های غیراستاندارد، ناکافی بودن نور 
برای  اتاق های مجهز  و نداشتن  پروژکتورها در شب 
استقرار سیستم VAR و یک دو جین ایراد اساسی که 
حتی باعث شد تیم ملی فوتبال نتواند ورزشگاه ملی 
آزادی را به عنوان میزبان رقابت های مقدماتی جام 
برابر قرقیزستان  ۱5 شهریور  بازی مهم  برای  جهانی 
معرفی کند. انتخاب از روی اجبار ورزشگاه نقش جهان 
اصفهان بار دیگر مهر تأییدی بر مدیریت فشل فدراسیون 

فوتبال و شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی زد.
باشگاه های  با  فوتبال،  فدراسیون  و  ما  کشور  اینکه 
ورزشی بی شمار و ورزشگاه هایی که در سراسر ایران 
و  استاندارد  ورزشگاه   ۱6 نمی توانند  شده،  ساخته 
به روز رسانی شده برای مسابقات لیگ برتر، لیگ نخبگان 
و رقابت های مقدماتی جام جهانی معرفی کنند، واقعاً 
باعث شرمساری و البته نشانه سوءمدیریت در فوتبال 
کشور است. متأسفانه به دلیل نبود تدبیر و توجه به 
اسناد بالادستی و به خصوص سند آمایش سرزمینی در 
دهه های گذشته تعداد زیادی ورزشگاه با ظرفیت ده تا 
بیست و پنج هزار نفری در استان هایی ساخته شد 
که اصولاً فوتبال در آن استان ها مورد توجه نیست و یا 
اولویت چندم از نگاه مردم و ورزشکاران و ورزش دوستان 
است. بسیاری از این ورزشگاه ها با پیشرفت سی، چهل 
و یا هفتاد درصدی نیمه کاره رها شد تا میلیارد ها تومان 

سرمایه ملی دچار استهلاک و فرسایش شود.
دیگر اشتباه محرز مسئولین شرکت توسعه و نگهداری 
م  عد له  ین سا چند وسه  پر ین  ا در  ورزشی  کن  ما ا
واگذاری ورزشگاه های نیمه تمام یا آماده بهره برداری به 
باشگاه های پرطرفدار کشور بود؛ روش جدیدی که در 
دولت گذشته درباره بسیاری از ورزشگاه ها با قراردادهای 
پروژه های  کار هم  این  با  حقوقی مناسب اجرا شد. 
ناتمام به سرانجام می رسید و هم هزینه سالیانه چند 
ده میلیاردی نگهداری و تجهیز اماکن عظیم ورزشی به 
عهده دولت نبود. بخش خصوصی هم به جای هزینه 
چند ده میلیاردی از مزایای اجاره بلندمدت و به صرفه 

اماکن ورزشی بهره مند می شد.
وقتی استراتژی و راهبرد مناسبی در زمینه ساخت و 
تجهیز اماکن ورزشی برای یک دوره بلندمدت سی تا 
چهل ساله داشته باشیم، به جای ساخت ده ها ورزشگاه 
ده تا بیست هزار نفری در استان هایی که بسیاری از 
آنها فوتبال جزو چهار اولویت اصلی شان هم نیست، 
با بررسی دقیق و موشکافانه در ده، دوازده نقطه کشور 
ورزشگاه هایی را تعیین کرده و ضمن بازسازی مناسب 
آنها به آخرین فناوری های روز مانند  و تجهیز کامل 
کمک داور ویدیویی و سایر امکانات مدرن مورد تأیید 
فیفا و کنفدراسیون آسیا، شرایطی را فراهم می کنیم 
که تماشاگران فوتبال علاوه بر تماشای فوتبال بتوانند 
روز تعطیل خود را در کنار خانواده به خوبی و خوشی 
مراکز  تفریحی،  پارک های  ایجاد  بگذارند.  پشت سر 
خرید و بازی برای کودکان و بزرگسالان، سینما، تئاتر 
و سایر خدمات عمومی و البته اتصال به شبکه مترو 
و خودروهای حمل و نقل عمومی در کنار استادیوم 
در  حضور  به  هواداران  تشویق  باعث  همگی  اصلی 
ورزشگاه ها و حمایت از تیم محبوبشان می شود. در 
این شرایط بعد از بررسی کافی و کارشناسی، ساخت 
ورزشگاه بزرگ پایتخت با ظرفیتی بین 6۰ تا 7۰ هزار نفر 
برای میزبانی از رویدادهای جهانی و آسیایی توجیه پذیر 
و قابل سرمایه گذاری است؛ به خصوص که با امکان تهاتر 
نفتی شرایطی فراهم شود تا پیمانکاران داخلی بخش 
اعظم عملیات عمرانی این ابرپروژه را به عهده بگیرند.
انداختن  گوش  پشت  و  اهمال کاری  اینکه  خلاصه 
ضعف ها و مشکلات زیرساختی ورزش کشور امسال 
به طرز عجیبی گریبان لیگ فوتبال را گرفته است. 
امیدواریم یکبار برای همیشه این مشکلات ریشه ای از 
اساس حل شود تا باشگاه های حاضر در لیگ نخبگان 
میادین  در  دغدغه  بدون  فوتبال  برتر  لیگ  و  آسیا 
آسیایی و داخلی حضور پیدا کنند؛ هواداران دو آتشه 
و علاقه مندان همیشگی فوتبال هم بدون استرس 
AFC با فراغ بال در  و ترس از حذف تیم شان توسط 
ورزشگاه های مجهز و به روز رسانی شده کشور حضور 

یافته و تیم محبوبشان را تشویق کنند.

استقلال-کریمی،رویهوا
علی کریمی بالاخره به استقلال خواهد آمد یا خیر؟! 
ح شده  بار ها مطر بازیکن در هفته های اخیر  نام این 
انتظار  خود  باشگاه  مسئولان  از  استقلال  هواداران  و 
را به خدمت بگیرند.  دارند هر طور شده این بازیکن 
حتی طی روز های اخیر، شایعاتی مبنی بر اینکه مدیران 
باشگاه کایسری اسپور ترکیه موافقت خود را با درخواست 
استقلال اعلام کردند و قرار است با واریز مبلغ رضایتنامه، 
علی کریمی به جمع شاگردان نکونام بپیوندد، مطرح شد. 
با پیگیری از باشگاه استقلال مشخص شد چنین چیزی 
صحت ندارد و علیرغم تلاش مدیران این باشگاه برای 
جذب کریمی، تا این لحظه مدیران باشگاه کایسری اسپور 
به هیچ یک از نامه های رسمی استقلال پاسخی نداده اند. 
حتی در این زمینه مدیران استقلال پیشنهاد برگزاری 
جلسه حضوری در ترکیه را ارائه دادند که این پیشنهاد 
هم بدون واکنش و با بی تفاوتی مدیران کایسری روبه رو 
شده تا پروژه جذب علی کریمی به بن بست برسد. این 
در حالی است که باشگاه استقلال و علی کریمی برای 
آغاز همکاری جدید تمایل دارند، اما بلاتکلیفی مدیریت 
باشگاه کایسری اسپور از یکسو و بسته بودن پنجره نقل و 
انتقالاتی آنها از سوی دیگر، در این ماجرا تأثیرگذار است.
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فصل  در  نکونام  جواد  دستیاران  میان  از 
گذشته فقط مهدی هاشمی نسب در تمرینات 
فصل جدید حضور ندارد. البته او مدتی درگیر 
شرکت در کلاس مربیگری بود، اما بعد از آن 
انتظار می رفت که به تمرینات اضافه شود. 
مربی فصل گذشته آبی ها که حضورش روی 
این نیمکت حواشی زیادی را از سوی رقیب 
به همراه داشت و به واقع تنها گزینه آنها برای 
مقابله با حاشیه ها بود به درخواست نکونام به 

باشگاه رفت تا مذاکراتش را نهایی کند.
خیلی از هواداران بر این باورند که او به تنهایی 
مقابل حواشی فصل قبل ایستاد تا سرمربی و 
مجموعه تیمش آرامش داشته باشد که این 
استراتژی باعث شد فشار زیادی را تحمل کند 
و حتی در برخی مواقع به خاطر واکنش هایش 
با جرایم انضباطی مواجه شود. هاشمی نسب 
اما اکنون استراتژی سکوت در پیش گرفته و 
به رغم نامشخص بودن وضعیتش با استقلال 

مصاحبه نمی کند تا حاشیه ای برای تیم ایجاد 
نشده و تکلیفش در فضایی آرام و بدون تنش 

نهایی شود.
با وجود این بلاتکلیفی اما نزدیکان به استقلال 
با سمیعی هم  توافق  به  او  خبر داده اند که 
رسیده اما چرا هنوز برای شرکت در اردوی 

تیمش به ترکیه نرفته جای سؤال دارد. 
چهار روز از مذاکره او با سمیعی گذشته و در 
حالی که تمرینات تیم در ترکیه طبق برنامه 
اما همچنان هاشمی نسب  پیگیری می شود 

در تهران منتظر پاسخ باشگاه است.
به طور حتم پیگیری جواد نکونام می تواند 
این موضوع را به سود هاشمی نسب برطرف و 
خیال مربی تیم را از حضور یا عدم حضورش 
راحت کند. این مهم هم زمان زیادی طول 
نخواهد کشید و اگر او تا قبل از پایان اردوی 
ترکیه خودش را به شهر ارزروم نرساند باید 
در اولین جلسه تمرین پس از بازگشت تیم 

حضور داشته باشد.
اگر این اتفاق هم نیفتد آن وقت می توان نتیجه 
گرفت که او به احتمال بسیار زیاد جایی روی 

نیمکت نخواهد داشت.

مهـــدی عبـــدی و مدیـــر برنامه هایـــش روز 
دوشـــنبه بـــرای تعییـــن تکلیف ایـــن بازیکن 
راهی ساختمان باشگاه شـــدند اما از آنجایی 
کـــه درویـــش در باشـــگاه حضـــور نداشـــت 

جلســـه ای برگزار نشـــد. 
ظاهراً عبـــدی در مذاکره ابتدایی با حســـین 
بادامکـــی کـــه حـــدود دو هفته پیـــش برگزار 
شـــد به نتیجه مطلوبی نرســـیده و حـــالا او و 
مدیـــر برنامه هایـــش می خواهند با شـــخص 

رضا درویش جلســـه ای برگـــزار کنند. 
 مبلغ قـــرارداد فصل گذشـــته مهـــدی عبدی 
با پرســـپولیس 7 میلیارد تومـــان بوده و حالا 
این بازیکن عدد بیشـــتری بـــرای فصل جدید 
می خواهـــد امـــا بـــه نظـــر می رســـد مدیـــران 
باشگاه پرســـپولیس حاضر نیستند این عدد 
را بـــه اندازه مبلـــغ مدنظر بازیکن بـــالا ببرند. 
از ســـوی دیگر مهدی عبدی که فصل قبل در 
تیـــم تراکتور با وجود دقایـــق نه چندان زیادی 

که نصیبش شـــد 6 گل به ثمر رســـانده مدعی 
اســـت با این آمار و شـــرایطی کـــه دارد و البته 
ارقامی کـــه در این فصـــل حتی بـــه بازیکنان 
غیر ملی پوش پرســـپولیس پرداخت می شود 

باید با مبلغ بســـیار بالاتری قـــرارداد ببندد. 
با ایـــن وجـــود گفتـــه می شـــود ایـــن بازیکن 
از بازگشـــت علـــی علیپـــور و حضـــور  بعـــد 
عیســـی آل کثیـــر در تمریـــن نشـــانه هایی از 
دلســـردی را بـــروز داده و از آنجایـــی کـــه بـــه 
صورت طبیعـــی اهل مبـــارزه و جنگیدن برای 
رســـیدن به جایگاهی محکم در تیم نیســـت 
ایـــن نشـــانه ها به چشـــم کادرفنـــی و در رأس 
آن گاریـــدو نیـــز آمده اســـت و همیـــن باعث 
شـــده تا در لیســـت خروج قرار بگیـــرد. گفته 
می شـــود شـــاید پرســـپولیس عبـــدی را بـــه 
باشـــگاه دیگـــری قرض بدهـــد اما تا جلســـه 
بین درویـــش بـــا او و مدیربرنامـــه اش برگزار 
نشـــود خبری نخواهد شـــد. همچنین شایع 
شـــده بود عبدی بـــه گل گهر خواهـــد رفت تا 
این باشـــگاه رضایتنامه محمدرضـــا اخباری را 
بـــرای پرســـپولیس صادر کند که بعید اســـت 

بیفتد. اتفاقـــی  چنین 

باوجودنشستتمدیدقراردادباسمیعی

هاشمینسب؛سردوراهیرفتنیاماندن
مهاجمسرخهابرایماندن،رقمبهتریمیخواهد
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